

Konstituerende møde i Beboerrepræsentationen Julivænget-Horsens Den 12. oktober klokken 10 hos Per Svendsen i nr. 4

Inviterede: Patrick Nøbbe, Pia Aagaard, Klaus Pakula, Per Svendsen, Zilas Jacobsen, Karin Gahner Rosenkrantz

Zilas havde meldt afbud til mødet, og havde tilkendegivet, at han af arbejdsmæssige årsager ikke kunne tilbyde sig som kandidat som beboerrepræsentant. Patrick Nøbbe kom ikke til mødet, og han blev kontaktet telefonisk. Da forbindelsen via Teams var under indlogging, meddelte Patrick, at han på grund af syge børn ikke kunne deltage i mødet.

Til stede var herefter Pia Aagaard, Karin Gahner Rosenkrantz, Klaus Pakula og Per Svendsen

1 **Velkomst**

Per Svendsen bød de fremmødte velkommen

2 **Valg beboerrepræsentanter**

Efter generalforsamlingens bemyndigelse blev følgende valgt som henholdsvis beboerrepræsentanter og suppleanter:

Beboerrepræsentanter: Pia Aagaard, Klaus Pakula, Per Svendsen

1. suppleant: Patrick Nøbbe
2. suppleant: Karin Gahner Rosenkrantz
3. suppleant: Zilas Jacobsen

Det blev besluttet, at suppleanterne fremover inviteres med til bestyrelsesmøderne som observatører og inspiratorer. Når der indkaldes til bestyrelsesmøder tilgår indkaldelsen også suppleanterne, men det er frivilligt, om de vil deltage.

3) **Valg af formand, næstformand og kasserer**

Efterfølgende konstituerede de valgte sig med følgende fordeling:

Formand: Per Svendsen

Næstformand: Klaus Pakula

Kasserer Pia Aagaard

4) **Aktuelle problemstillinger**

- a) Placering af midler
 - a. Banken anbefaler en Box på Mobile Pay som den billigste løsning
 - b. I Mobile Pay oprettes en boks, og så kan økonomien håndteres gennem denne.
Kassereren opretter en sådan boks.

Pia har efterfølgende oplyst, at beboerrepræsentationens box får betegnelsen

1269NM

Der har været fremsat ønske om, at man fik mere trykt materiale i postkasserne.

I bestyrelsen er der enighed om, at man generelt som beboer selv må være opsøgende, hvis man vil have oplysninger. På hjemmesiden skal oplysningerne kunne findes, ligesom mange nyheder også sættes på Facebook.

Når det er sagt, så opfatter man det dog som en god service, hvis man en gang imellem udsender et såkaldt Orienteringsbrev til alle postkasser.

b) Information om betjening af varmesystem ved en fagmand

Det blev besluttet, at formanden tager kontakt til Chris for at høre, om han har en ide til, hvorledes dette kan håndteres

c) Direkte dækning via nettet ved generalforsamlinger og beboermøder, så man kan følge med hjemmefra. Bestyrelsen mener, at det har store fordele, når vi møder hinanden i real-life. Vil dog ikke afskære muligheden for at kunne sende visse ting som transmission over nettet. Tages op senere.

d) Hvordan får vi rensset vor facebook? - Bestyrelsen er meget lydhør overfor forslag til, hvordan vi kan få løst dette.

5) Vejfesten.

Bestyrelsen ser meget gerne, at planlægningen af vejfest 2025 starter allerede nu. Vi spørger Lise, som koordinerede projektet sidste år, om hun vil påtage sig tage opgaven, at få dannet et effektivt vejfestudvalg.

Formanden sender nu en skrivelse til udlejer om, at den formelle dannelse af Beboerrepræsentationen nu er tilendebragt, og at man herefter er i arbejds-mode, og at vi ser frem til et godt samarbejde,

Frem mod næste generalforsamling udarbejdes et budget for de ting, vi gerne vil sætte i værk. Derefter tages stilling til, om vi ønsker at fortsætte med den nuværende finansieringsform, eller om det bliver nødvendigt at øge indtægten.

Referent: Per Svendsen, Julivænget 4